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Abstract (en)
The electric heater (1) has at least one heating device (3) and at least one power device (5) in contact with the heating device(s) via at least one
first and second contact arrangement (6,7) of a contact device (8). The contact device is designed so that a permanent connection can be made
between the first and second contact arrangements. The connection can be made at the contact device in a shape -locking and/or rigid manner.

Abstract (de)
Elektrische Heizvorrichtung (1), insbesondere für ein Kraftfahrzeug mit wenigstens einer Heizeinrichtung (3) und wenigstens einer
Leistungseinrichtung (5), welche mit der Heizeinrichtung über wenigstens ein erstes (6) und ein zweites (7) Kontaktmittel einer Kontakteinrichtung
(8) in elektrischem Kontakt steht; wobei die Kontakteinrichtung (8) derart gestaltet ist, dass eine feste Verbindung des ersten (6) und des zweiten (7)
Kontaktmittels herstellbar ist. <IMAGE>
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